

**Service de l'information / Information Service**

Palais des Nations, CH-1211 Genève 10
Tel: (41 22) 917 23 02

The United Nations Information Service in Geneva presents its compliments to the permanent missions and permanent observer offices to the United Nations Office at Geneva and has the honour to inform them that the 62nd Graduate Study Programme, which is organized annually by the Information Service, will take place at the Palais des Nations from **1 to 12 July 2024**.

The theme this year will be:

“Summit of the Future: Challenges and Opportunities”

The aim of the Programme is to provide an international group of outstanding postgraduate students an opportunity to deepen their understanding of the principles, purposes and activities of the United Nations and its related agencies through first-hand observation and study.

Participation in the Graduate Study Programme is free of charge. However, participants will be responsible for their own travel costs, accommodation and related expenses as the United Nations is not in a position to offer any financial assistance. It is, therefore, hoped that appropriate educational institutions, governmental and non-governmental organizations would provide financial assistance to the selected candidates.

The closing date for the receipt of applications is **1st March 2024**.

The Information Service would appreciate it if permanent missions and permanent observer offices would inform the competent authorities in their respective countries that the application form as well as the information about the Programme is available on our website:
<https://www.unigeveva.org/en/engage/students-graduates/graduate-study-programme>.

The Information Service of the United Nations Office at Geneva thanks the permanent missions and permanent observer offices to the United Nations Office and other international organizations in Geneva for their attention and takes this opportunity to convey to them renewed assurances of its highest consideration.



Geneva, 12 December 2023

Permanent Missions and Permanent Observer Offices
to the United Nations Office
and other international organizations in Geneva

**Service de l'information / Information Service**

Palais des Nations, CH-1211 Genève 10

Tel: (41 22) 917 23 02

Le Service de l'information des Nations Unies à Genève présente ses compliments aux missions permanentes et aux bureaux d'observateurs permanents auprès de l'Office des Nations Unies à Genève et a l'honneur de les informer que le 62^{ème} Stage d'études, organisé chaque année par le Service de l'information, aura lieu au Palais des Nations du **1^{er} au 12 juillet 2024**.

Le thème retenu pour cette 62^{ème} édition est le suivant :

« Sommet du futur : défis et opportunités »

Ce stage offrira la possibilité à des étudiants de nombreux pays qui effectuent des études supérieures de mieux appréhender les problèmes d'importance mondiale et de se familiariser avec les activités de l'Organisation des Nations Unies et des institutions qui lui sont associées.

La participation au Stage d'études est gratuite. Merci de noter que l'Organisation des Nations Unies ne peut pas prendre en charge les frais de voyage et autres frais de séjour des participants. Aussi espère-t-elle que des organismes gouvernementaux ou universitaires seront en mesure d'accorder une aide financière aux candidats sélectionnés.

La date limite pour la soumission des candidatures a été fixée au **1^{er} mars 2024**.

Le Service de l'information prie les missions permanentes et les bureaux d'observateurs de bien vouloir informer les autorités compétentes de leurs pays que le formulaire de candidature ainsi qu'une fiche explicative sont disponibles sur notre site internet :
<https://www.unigeveva.org/en/engage/students-graduates/graduate-study-programme>.

Le Service de l'information des Nations Unies à Genève remercie les missions permanentes et les bureaux d'observateurs permanents auprès de l'Office des Nations Unies à Genève de leur coopération, et saisit cette occasion pour leur renouveler les assurances de sa haute considération.



Genève, le 12 décembre 2023

Missions permanentes et
bureaux d'observateurs permanents
auprès de l'Office des Nations Unies à Genève